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L'acabament d'any és el temps 
en que es sol passar revista del 
que s'ha fet,i proposar nous objec
tius o acabar de conseguir els vells.

Aplicant aquesta reflexió a les 
activitats de 1 'Associació de Veïns 
de Caldes,ens hem adonat de que no 
es podia fer un anàlisi com cal. La 
manca d'objectius prefixats per una 
banda i l'incoherència de les di\er- 
ses actuacions,per una altra,fan a- 
questa tasca molt difícil.

Resumint les activitats de dos anys 
tenim: concursos»conferències,"El Brollador" 
curset de català,cinema infantil»pavimenta
ció de la pista del Casal,afers urbanístics, 
tot això sense contar les innombrables ins
tàncies dirigides a diversos organismes amb 
més o menys éxit.

D'aquesta enumeració hom en treu una 
primera conclusió. Sembla que entre les ac
tivitats del primer any predominen les qües
tions culturals i en el segon les polítiques. 
Ara bé,1'actuació d'una associació no pot 
mai ésser fruit de 1'improvització sino que 
ha de venir determinada per uns objectius i 
un programa prefixat. La manca d'aquest pro
grama fa que en determinats moments es pro
dueixin tensions entre els associats i els 
seus òrgans rectors o executius.

De tot això es dedueix que falta do
nar una orientació concreta a l'Associació. 
Que ho impedeix?

Tenim que l'organització es basa en 
una assemblea de socis i en una Junta Rec
tora (deixant a part els representants de 
barri,molt abandonats darrerament). Quin d' 
aquests dos òrgans en té la culpa?.

Potser les posicions estan canviades. 
Sempre,que sapiguem,ha estat la Junta Recto
ra qui ha tirat del carro de les iniciatives, 
amb uns quans socis»dissortadament molt pocs 
i sempre els mateixos. L'Assemblea ha estat 
convocada per assumptes de tràmit,que regla
mentàriament exigeixen la seva aprovació. I, 
encara,1'assistència ha sigut molt reduïda. 
La lógica diu que hauria d'ésser al revés, 
que l'Assemblea hauria d'anar al davant i la 
Junta Rectora ésser 1'òrgan executiu.

Això indica una falla en el plante
jament que cal rectificar. Avui,poques 
persones a Caldes s'adonen de la neces
sitat de tenir una Associació de Veïns.
En tenen prou amb el cinema-guarderia 
infantil dels diumenges a la tarda. No 
cal dir que amb aquest esquema de funcio
nament, eren previsibles els enfrontaments 
entre la Junta i els socis.

Per evitar tot això és absolutament 
necessari que cada Junta Rectora,el.le- 
gida democràticament per tots els socis, 
presenti en un plaç curt,a partir de la 
seva constitució,un programa concret d' 
actuació,que el sotmeti a l'aprovació de 
1'Assemblea,i que actui atenint-se a ell.

Conseqüentment i atenint-se a 
aquestes premises,la Junta Rectora 
de l'associació de Veïns de Caldes 
de Malave1la,convoca per a primers 
de febrer,una Assemblea General Ex
traordinària , a la que cal que TOTS 
els socis hi assisteixin.

Pretenem fer un exhaustiu anà
lisi de l'actuació de l'Associació 
des dels seus començaments i, eh 
particular,de l'actual Junta des de 
l'estiu passat.

Alhora,caldrà discutir l'actu
ació futura,revitalitzar la figura 
dels delegats de barri i,a més,que 
tots els socis es comprometin a a- 
portar la seva col·laboració a les 
tasques de 1'Associació,que a fi de 
comptes són en benefici del POBLE.
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